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ZAPISNIK - 5. SJEDNICE UO BS PGŽ  

 

Rijeka, 18.01.2022. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Miljenko Butković – predsjednik  

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Sandro Gulja – član 

4. Vjekoslav Matetić – član 

5. Dean Klarić – član 

6. Renata Ševerdija – član 

7. Davor Ćuška – član 

8. Gordana Fumić 

9.  

Ostali sudionici: 

1. Sanjin Linić – predsjednik NO 

Odsutni: 

1. Aleksandar Korić – član 

2. Franko Karlović – član 

3. Nikol Marelja-Bošnjak - član 

 

D N E V N I    R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 4. Sjednice UO BS PGŽ 

a. Zapisnik sa 4. Sjednice UO BS PGŽ 

2. Odluke UO BS PGŽ 

2.1. Odluka o članarinama klubova, sudačkoj članarini te sudačkim taksama za 2022. godinu  
2.2. Odluka o putnim troškovima i naknadama  
2.3. Odluka o radnom vremenu kancelarije BS PGŽ  
2.4. Odluka o Instruktoru boćanja/Imenovanje za 2022. godinu  
2.5. Odluka o zaduženja članova UO BS PGŽ 
2.6. Imenovanje inventurne komisije  

3. Naplata članarine (N.Jelovica) 

4. Obrazovanje u zvanje trenera boćanja 

4.1. Konačan popis kandidata 

4.2. Tijek događanja; početak obrazovanja, troškovi 

4.3. Obrazac Zahtjeva za sufinanciranje troškova školarine 

4.4. Ugovor BS PGŽ-Klub 

4.5 Povjerenstvo za vođenje postupka obrazovanja 

5. Produkcija promidžbeno-edukativnog filma o boćanju (I.Sušanj, N.Jelovica) 

6. Godišnjak BS PGŽ (M.Butković) 

7. Video-sastanak HBS-BS PGŽ 21.siječnja 2022.  
7.1 Teme sastanka/zaduženja članova UO BS PGŽ (M.Butković,N.Jelovica) 

8. HBS-1.Sjednica IO HBS/informacija (M.Butković) 

9. Najbolji boćari i boćarice u 2021. godini (M.Butković) 

10. Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 
10.1. Sastanak sa Zajednicom sportova PGŽ (N.Jelovica) 
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Sjednicom je predsjedavao predsjednik BS PGŽ Miljenko Butković, koji je pozdravio okupljene, zaželio dobrodošlicu novom 

članu UO gđi. Gordani Fumić te čestitao i zaželio uspješan rad novim izbornicima hrvatskih reprezentacija, a radi se o  novo 

imenovanim izbornicima od strane IO HBSa za 2022.godinu: 

Vjekoslav Matetić – izbornik muške seniorske reprezentacije i direktor svih reprezentacija 

Dean Klarić - izbornik ženske seniorske reprezentacije 

Čedo Vukelić - izbornik muške kadetske (U15) i juniorske (U18) reprezentacije 

Nives Jelovica – izbornica ženske juniorske (U18) reprezentacije 

 

Ad.1) Usvajanje Zapisnika sa 4. Sjednice UO BS PGŽ 

 

Dnevni red sjednice jednoglasno je usvojen. Predsjednik Saveza dao je jednu malu primjedbu na Zapisnik s prethodno 

održane 4. sjednice te je Zapisnik, nakon prihvaćanja primjedbe, jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.2) Odluke UO BS PGŽ 

Ad.2.1.) Odluka o članarinama klubova, sudačkoj članarini te sudačkim taksama za 2022. godinu 

Ova Odluka donesena je na 2.sjednici UO te se ista odnosi na tekuću sezonu 2021./2022. te će se Odluka za narednu 

natjecateljsku sezonu donijeti prije početka same sezone 2022./2023. 

Odluka o visini sudačke članarine za 2022. godinu ostaje nepromijenjena u odnosu na 2021.g. i iznosi 200,00 kn. 

Visine sudačkih taksi za lige u ingerenciji Županijskog boćarskog saveza za sezonu 2021./2022. na prijedlog Sportske 

komisije BS PGŽ prihvaćene su jednoglasno. Visina sudačkih taksi u prilogu Zapisnika. 

Ad.2.2.) Odluka o putnim troškovima i naknadama  

Odluka o isplati naknada i putnih troškova predsjedniku, članovima Upravnog odbora, članovima komisija i povjerenstava 

BS PGŽ i zaposlenicima BS PGŽ, te ostalim osobama koje za potrebe BS PGŽ koriste osobni automobil ostaju nepromijenjene 

u odnosu na prethodnu 2021. godinu. Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

Ad.2.3.) Odluka o radnom vremenu kancelarije BS PGŽ 

Na prijašnju zamolbu tajnice, novo radno vrijeme Saveza,  jednoglasno je prihvaćen.  

Dan je prijedlog za raspravu o preraspodjeli radnog vremena tajnice, a odnosi se na sve sate koji su odrađeni izvan fonda 

radnih sati predviđenih na mjesečnoj/godišnjoj razini da se bilježe kao slobodni sati odnosno preraspodjela po sljedećem 

obračunu - 1 sat van radnog vremena za 1.30 sati radnog vremena - te se mogu koristiti kao slobodni dani.  

Dani prijedlog, nakon kraće rasprave, jednoglasno je prihvaćen od strane prisutnih članova UO. 

Ad.2.4.) Odluka o instruktoru boćanja/Imenovanje za 2022. godinu 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna Odluka da funkciju glavnog instruktora boćanja za 2022.g. i dalje obnaša 

Sandro Gulja, a pomoćni instruktori Vjekoslav Matetić, Čedo Vukelić i Dean Klarić. 

Ad.2.5.) Odluka o zaduženju članova UO BS PGŽ 

Odluka o zaduženjima članova UO BS PGŽ donijeta je na 1.sjednici UO BA PGŽ, te se na ovoj sjednici nadopunila davanjem 

zaduženja novom članu UO BS PGŽ, gđi.Gordani Fumić – županijsko žensko boćanje /  

Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

Ad.2.6.) Imenovanje inventurne komisije 

Kako po Zakonu o financijskom poslovanju i računovodstvu neprofitnih organizacija (NN br. 121/14) dužni smo s danom 
31.12.2021. obaviti godišnji popis imovine i obveza, predloženo je popisno povjerenstvo u sastavu: 
Ivan Sušanj – predsjednik povjerenstva 
Renata Ševerdija – član 
Vjekoslav Matetić – član 
Dani prijedlog jednoglasno je prihvaćen od strane prisutnih članova UO. 
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Ad.3) Naplata članarine 

Tajnica je informirala članove UO o tijeku naplate klupskih članarina, naglašavajući da se dugovanje od posljednje sjednice 

UO nije znatno smanjilo, no isto tako, kao i svih prethodnih godina, mišljenja je da  će u naredna 2 mjeseca klubovi podmiriti 

svoja dugovanja. Izvješćuje da je 27.01.2022. prema klubovima uputila podsjetnik/opomenu o iznosu dugovanja.  

Svoje obveze Savez izvršava redovno ali, u ovom trenutku, jako ovisi o samom prilivu sredstava od klupskih članarina te se 

stoga prvenstvo  pazi na likvidnost Saveza. 

Ad.4.) Obrazovanje u zvanje trenera boćanja 

Prema trenutnim pred prijavama prijavilo se 36 kandidata od toga su 3 kandidata izvan P-G županije. Stav UO je da će se svi 

kandidat prihvatite, uz naglasak da kandidati/polaznici koji nisu članovi našeg P-G Saveza neće imati mogućnost 

sufinanciranja od strane ZS PGŽ i BS PGŽ. Prijedlog predsjednika Saveza je da se pred poziv produži do 23.siječnja 2022. i 

nakon toga se zaključuje mogućnost daljnjih prijava te je takav prijedlog i podržan od strane članova UO. 

U prilogu za ovu sjednicu članovima UO dostavljeni su primjeri obrazaca u kojima stoje određeni uvjeti i kriteriji koje 

polaznici moraju zadovoljiti i način same prijave. Polaznici će trebati ispuniti Zahtjev za sufinanciranje obrazovnog programa 

HOA. Posebnim Ugovorom urediti će se međusobni odnosi BS PGŽ  i Boćarskog kluba, iz kojeg dolazi budući polaznik, a  

vezan je za korištenje proračunskih sredstava Saveza za obrazovanje boćarskih trenera i Zajednice sportova PGŽ za 

sufinanciranje obrazovnog programa „Unapređenja stručne djelatnosti u sportu“. 

Zadužuje se tajnica da u ime klubova pripremi potrebne obrasce/Zahtjeve. 

Predsjednik informira prisutne da će predstavnici HOA doći u prvom tjednu veljače, četvrtak ili petak, i tada će se s njima 

dogovarati o operativnim stvarima – kad bi započelo školovanje, u koliko grupa bi bili podijeljeni polaznici s obzirom ne 

veliki broj prijava te visina školarine koja, po njegovom mišljenju, ne bi trebala prelaziti 4.000,00 kn. Postoji mogućnost da 

ih se podijeli u dvije grupe – jedna bi imala predavanja u sklopu BC Podvežica dok će druga biti u prostorijama Visoke 

poslovne škole - PAR u Rijeci. Poznati su pojedini predavači za određene predmete dok za neke predmete potrebno je 

pronaći predavača i stupiti u kontakt s njima. Prijedlog predsjednika je da predavač – liječnik bude naš partner 

dr.N.Martinović, te je prijedlog  jednoglasno prihvaćen. Također, potrebno je pronaći odgovarajućeg psihologa koji će 

predavati opću sportsku psihologiju. U podosta stvari oko organizacije predavanja, pronalasku pojedinih predavača itd. a 

sve u dogovoru s HOA, biti će uključen Sandro Gulja koji će također biti jedan od predavača.  Dani su pojedini prijedlozi za 

sportskog psihologa od strane članova UO, a konačno rješenje donesti  će se u dogovoru s HOA. 

Ustrojeno je Povjerenstvo za vođenje postupka obrazovanja koje sačinjavaju sljedeći članovi: Miljenko Butković, Nives 

Jelovica, Renata Ševerdija, Sandro Gulja i Vjekoslav Matetić koje će dati svoja razmišljanja o prethodnim obrascima te 

pomoći tajnici oko ispunjavanja i pregledavanja istih. 

 

Ad.5) Produkcija promidžbeno-edukativnog filma o boćanju 

I.Sušanj informira prisutne da je radna grupa dobila najnoviju verziju promotivnog video spota. Snimanje unutrašnjosti 

dvorane Gornji kraji-Ladvić odraditi će se 19.01.2022. te će se onda moći privest kraju izrada glavnog videa koji je dužine 

oko 6 minuta, a dobiti će se i skraćena verzija u trajanju od oko 3 minute kako je inicijalno planirano. Treba odrediti na koji 

način želimo distribuirati videom na koje platforme. Napominje kako bi idealno za našu buduće akcije i demonstracije po 

školama bilo idealno da se video stavi na USB stick putem kojeg se, na kraju krajeva, može i fizički uručiti zainteresiranim 

stranama. 

S snimanjem druge verzije videa – tehnički video, koji će sadržavati tehničke izvedbe pojedinih elemenata boćanja, još se 

nije krenulo s snimanjem zbog prenatrpanosti igrača/ica, budućih demonstratora u videu, natjecanjima odnosno ponajviše 

mjerama SI zbog COVID-19 zbog kojih se odgađaju utakmice. 

 

 

Ad.6) Godišnjak BS PGŽ 

Razmišljanje predsjednika o izgledu i sadržaju samog Godišnjaku je drugačije nego što se trenutno izrađuje, ne osporavajući 

kvalitetu Godišnjaka za 2020.g. koji u sebi sadrži sve potrebne i bitne informacije i činjenice. No, njegova ideja da se 
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 Godišnjak oplemeni raznim intervjuima s zaslužnim boćarima i boćaricama,  klubovima koji imaju uspjehe, o klubovima koji 

su se ugasili, o ljudima koji su radili u boćanju, s trenerima, izbornicima itd. Isto tako, svjestan je da to iziskuje dodatn i 

angažman i vrijeme te postavlja pitanje da li unutar našeg Saveza imamo mlade ljude koji bi mogli taj dio odrađivati u stilu 

novinara te na taj način pomoći tajnici oko pronalaska novih sadržaja koji bi bili interesantni za krajnjeg čitača, korisnika 

Godišnjaka. 

V.Matetić slaže se s razmišljanjem predsjednika isto tako ne osporavajući kvalitetu sadržaja dosadašnjeg izgleda Godišnjaka 

uz naglasak da za sve više i bolje treba imati i dostatna financijska sredstva te stručan kadar koji će to odrađivati. Također, 

podsjeća da se, ne tako davno 2018.g., donesla odluka oko visina cijena za oglasni prostor unutar Godišnjaka – 500,00 kn 

za oglas/reklamu na pola stranice odnosno 1.000,00 kn za oglas/reklamu na cijeloj stranici, te da se na taj način uprihode 

dodatna sredstva za Godišnjak. Cjenik oglasnog prostora sastavni jer dio ovog Zapisnika. 

G.Fumić informira prisutne da je ona novinar te da je 3 godine bila urednik Katoličkog lista te se daje na raspolaganje da 

odradi intervjue, uz pomoć ostalih članova UO i to na način da joj se dostave imena ljudi i klubova s kojim bi odradila 

intervjue te smjernice samog intervjua  

Mogući intervjui / članci: dr.N.Martinović - Sportske ozljede u boćanju, S.Gulja – kondicijska priprema sportaša/ica u 

boćanju, R.Ševerdija – osvrt na međunarodni turnir Božić 2021., Povjerenici liga -  statistika unutar svojih županijskih liga 

po pojedinim disciplinama (krug, brzinsko i štafetno izbijanje, precizno izbijanje i valjanje, najuspješniji igrač lige itd.) 

S.Gulja predlaže da se, uz već prije dano zaduženje novom članu UO BS PGŽ gđi. Fumić, nadoda i suradnja oko izrade 

Godišnjaka što je jednoglasno podržano. 

 

D.Klarić predlaže da se do idućeg UO razmisli o užem krugu ljudi koji bi se angažirali oko prethodno spomenutih stvari 

vezanih za Godišnjak. 

Zaključak članova UO je da se do idućeg UO razmisli o timu koji će se angažirati oko izrade Godišnjaka i prikupljanja 

potrebitih informacija. 

 

Ad.7) Video-sastanak HBS-BS PGŽ 21.siječnja 2022.  

Dana 21.01.2022. održati će se video sastanak s vodstvom HBS-a i našeg Saveza. Predsjednik Saveza pročitao je teme 

budućeg sastanka te ujedno iznio prijedlog zaduženja članovima UO oko istih uz prijedlog da sastanku prisustvuju svi članovi 

UO: 

1. Predstavljanje Saveza (klubovi, suci, infrastruktura..) – N.Jelovica 

2. sustav natjecanja županijske razine (boj liga, klubova…) – I.Sušanj 

3. Rad s mladima i žensko boćanje – V.Matetić i R.Ševerdija 

4. Županijski zbor sudaca – problematika N.Marelja-Bošnjak ili M.Marelja-Bošnjak 

5. Plan aktivnosti ŽBS za 2022.g. – M.Butković 

6. Odnosi s HBS-om – M.Butković 

7. Razno – S.Gulja 

Prijedlog predsjednika je prihvaćen uz dogovor da se svi članovi UO BSPGŽ okupe na dan sastanka s HBS-om u prostorijama 

BC Podvežica oko 18.15 sati. 

 

Ad.8) HBS-1. sjednica IO HBS 

Predsjednik M.Butković je, na početku same sjednice, informirao prisutne da je održana 1. sjednica IO HBS gdje su se, 

između ostalog, birali izbornici za 2022.g. te ujedno čestitao novim/starim izbornicima te naglasio kako je to još jedno lijepo 

priznanje BS PGŽ-u.   

Tako je Izvršni odbor HBS imenovao sljedeće izbornike za 2022.godinu 

- VJEKOSLAV MATETIĆ - IZBORNIK MUŠKE SENIORSKE REPREZENTACIJE 

- ČEDO VUKELIĆ – IZBORNIK KADETSKE (U15) I JUNIORSKE (U18) REPREZENTACIJE 

- DEAN KLARIĆ -  IZBORNIK ŽENSKE SENIORSKE REPREZENTACIJE 

- NIVES JELOVICA -  IZBORNICA ŽENSKE JUNORSKE (U18) REPREZENTACIJE 
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 Vjekoslav Matetić imenovan je i direktorom svih reprezentacija HBS-a.  
  

Ad.9) Najbolji boćari i boćarice u 2021. godini 

Zadužuje se tajnica i I.Sušanj da obavijeste Sportsku komisiju BS PGŽ da dostavi prijedlog za izbor najboljih boćara/ica, 

sportskih djelatnika u 2021.godinu do sljedeće sjednice UO. 

 

 
Ad.10) Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 
Ad.10.1). Sastanak sa Zajednicom sportova PGŽ  
ZS PGŽ i glavna tajnica gđa.Katja Luketić poziva Saveze pa tako i naš Savez na radni sastanak te se zadužuje se tajnica da 

dogovori termin sastanka, a samom sastanku prisustvovati će: N.Jelovica, R.Ševerdija, M.Butković, I.Sušanj i D.Klarić. 

Ad.10.2)  70 godina BOĆANJA 

Predsjednik ukratko informira prisutne o pozivu gosp. Igora Banovca, dopredsjednika HBS-a, i ističe kako je I.Banovac 

razgovarao je s gradonačelnikom grada Rijeke, gosp. Markom Filipovićem u svezi obilježavanja 70 godina boćanja na jesen  

te je prijedlog I.Banovca da se ta obljetnica spoji sa 70-tom obljetnicom Boćarskog kluba „Vargon“.  

Sama ideja podržana je od strane prisutnih članova. 

Ad.10.3) Dvorana zaslužnih 

Predsjednik Saveza ukratko je izjasnio svoju viziju o „dvorani zaslužnih“ odnosno o ljudima koji su zadužili Hrvatsko boćanje, 

Riječko boćanje itd. a kojih možda više ni nema među nama, koji su na zalasku (+60 god.), na način da bi se uokvirila njihova 

fotografija s QR-codom preko kojeg bi zainteresirani mogli dobiti više informacija o samoj osobi. Početni prijedlozi 

predsjednika o zaslužnim osobama koji bi se našli u „dvorani zaslužnih“: Slavko Stanić, Dinko Beaković, Ljubomira Čargonja, 

Čedo Vukelić, Dragan Putica itd.  

Naglašava da će napisati kriterije koje će osoba morati ispunjavati kako bi mogla biti kandidat za „dvoranu zaslužnih“ te da 

će ih predati UO BS PGŽ na usvajanje. 

Ad.10.4) 8 satno radno vrijeme tajnika/ice 

Predsjednik informira da će kroz sljedeća dva tjedna pokrenuti razgovore, neki su već i pokrenuti, o pronalasku alternativnog 

načina financiranja nego što je to do sada, i to osmosatnog radnog vremena tajnika/ice BS PGŽ. Sadašnje četverosatno 

radno vrijeme premalo je za sve obaveze, zahtjeve i poslove koje trenutno tajnica odrađuje, i uz to, plaća tajnice namiruje 

se iz klupskih članarina koje Savez ubire prilikom nove natjecateljske sezone, a takav izvor financiranja jako je neizvjesno.  

Ad.10.5) Hrvatska kadetska boćarska liga 

V.Matetić izvještava da su natjecanja u HKBL – skupina PGŽ pri kraju uz naglasak da imamo vrlo kvalitetnih igrača/ica u 

uzrastu do 15 godina. Sudačku naknadu za HKBL-skupinu Sjever podmiriti će BS PGŽ.  

Ad.10.6) Izvještaj s međunarodnog „Božićnog turnira 2021.“ Rijeka 

Izvještaj predsjednice BS grada Rijeke R.Ševerdije vezano uz održavanje Božićnog  turnira 2021. u Rijeci sastavni je dio ovog 

Zapisnika. 

 

Sjednica UO BS PGŽ završila je u 19:20 minuta. 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 

Prilozi: 

- Cjenik oglasnog prostora u Godišnjaku „Boćanje u PGŽ“ 

- Izvještaj – Međunarodni boćarski turnir „Božić 2021.“ 
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